
Date : 28 mai 2024 **Time/Heure :** 10:00
Subjet/Objet : **Communication COC/DC 1 : Final instructions**
Dernières instructions **Document No: 3.1**
From/de : *The Clerk of the Course/Directeur de course*
To/à : **All competitors/ Crew Members Tous les concurrents/équipages ERT**

Number of pages/Nombre de page 2 Appendix/Annexe 0

(ENG)

Dear Competitors,

We would like to thank you for your registration and would like to send you some additional information about our event.

Administrative checks.

As a reminder, **article 10** of the special regulations deals with administrative checks and their particularities. Please take note of this so as not to forget any documents to give to the staff on duty. Please scrupulously respect the schedules given for your crew.

Technical checks.

Article 11 of the special regulations deals with the issue of technical scrutineering, and we thank you for referring to it scrupulously. Please scrupulously respect the schedules given for your crew.

Crew briefing.

The briefing for the crews will not take place in person but via Sportity, from Thursday 05/30/2024 at 18:30.

Remote service area in Les Mosses.

As the park in question is limited in size, access only to small assistance vehicles will be authorized (no trucks). In addition, there will be no refueling space on this site.

Refueling.

Refueling is authorized in the area reserved for this purpose or in all service stations on the road.

Service Park.

In order to guarantee order in the service park, each vehicle (also racing) is asked to scrupulously respect the direction of traffic inside it.

20^{ème} édition 30 mai – 1 juin 2024

(F)

Chères Concurrentes, Chers Concurrents,

Nous vous remercions pour votre inscription et nous vous faisons parvenir quelques informations complémentaires pour notre manifestation.

Vérifications administratives.

Pour rappel, l'**article 10** du règlement particulier traite les vérifications administratives et ses particularités. Merci d'en prendre bonne note afin, en particulier, de ne pas oublier de documents à remettre au personnel en poste. Merci de respecter scrupuleusement les horaires donnés pour votre équipage.

Vérifications techniques.

L'**article 11** du règlement particulier traite de la problématique des vérifications techniques et nous vous remercions de vous y référer scrupuleusement. Merci de respecter scrupuleusement les horaires donnés pour votre équipage.

Briefing équipage.

Le briefing pour les équipages ne se fera pas en présentiel mais par le biais de Sportity, dès jeudi 30.05.2024 à 1830.

Aire d'assistance décentralisé des Mosses

Le parc en question étant de grandeur limité, l'accès uniquement aux petits véhicules d'assistance sera autorisé (pas de camion). De plus il n'y aura pas de place de refueling sur ce site.

Refueling.

Le refueling est autorisé dans la zone réservée à cet effet ou dans toutes les stations-services sur le routier.

Parc d'assistance.

Afin de garantir l'ordre dans le parc d'assistance, il est demandé à chaque véhicule (de course également) de respecter scrupuleusement le sens de circulation à l'intérieur de celui-ci.

Aigle, le 28.05.2024

Le Directeur de course
The Clerk of the Course

Sébastien Lovis

